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Tisztelt Elnök Asszony!
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„Lesz-e lakossági gázárcsökkenés?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Kóka János gazdasági és közlekedési miniszterhez . A kérdésre a választ írásban
kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

Sajtóinformációk szerint az elmúlt hónapokban Magyarország jelentősen, mintegy 10%-kal
olcsóbban kapja a földgázt az orosz Gazpromtól: a tavalyi 300 dollár helyett április elsejétől
már csak 270 dollár 1000 köbméter gáz beszerzési ára .

Mivel a forint árfolyama is erősödött a dollárhoz képest, ennek a gázár csökkenését kellett
volna maga után vonnia . 2007 második negyedévében, április elejétől azonban mégsem
csökkent a vezetékes gáz ára . Mivel az árat a gazdasági minisztérium a Magyar
Energiahivatal javaslatára negyedévente módosíthatja, felmerül a kérdés ez miért nem történt
meg az előző negyedévben, és vajon sor kerül-e erre a következő negyedévben július 1-től?

Elgondolkodtató, hogy az év eleji nagymértékű gázáremelést, és a gázártámogatások
leépítését a kormány a piaci folyamatok követésének szükségességével magyarázta, akkor
miért nem fontos ez akkor, amikor a világpiaci tendenciák a gáz árának csökkenését jelzik .

Tisztelt Miniszter úr!

1 . Mi indokolja azt, hogy az orosz földgáz árának csökkenése nem volt hatással a hazai
lakossági földgázárra?

kérdés



2.Várható-e, hogy a harmadik negyedévben a gázár csökkenni fog?
3 . Milyen szempontok fontosabbak a piaci tendenciáknál és a fogyasztói érdekeknél a gázár
megállapítása során?

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2007 . május 23 .

Dr. Selmeczi Gabriella
Fidesz- Magyar Polgári Szövetség
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